
Verslag 170ste vergadering Seniorenplatform 31 oktober 2023 

Aanwezig: Mathieu, Ingrid, Emilie, José, Willie, Ties, Anke, Cor, Dika (verslag) 

Afwezig: Fred 

 

1. Opening.  

Om 9.30 opening van de vergadering door onze voorzitter. 

2. Verslag van de vergadering van 28 september.  

Het verslag van de vergadering van 26 september worden goed gekeurd, met de 

opmerking dat Dika geen coronaprik ging halen maar de griepprik. 

3. Actielijst.  

Hugo van der Wal en Sybren Schotanus kunnen van de actielijst af, want zij komen de 

volgende vergadering. Zo ook kan het onderwerp “Fijn thuisgesprekken” van de lijst. 

4. Ingekomen en uitgaande stukken. 

- Dank aan José voor haar verslag van Centrum Afasie. Zij zal een stukje (laten) schrijven 

voor de komende Nieuwsbrief in december. 

- De voedselbank gaat als zelfstandige organisatie officieel op 1 januari open, maar draait 

nu wel. Dit nog als onderdeel van de voedselbank Rotterdam. 

Adres : Jan Steenstraat 10. Er zijn in Krimpen ongeveer 70 klanten. 

- Bijeenkomst Regioplan vond Mathieu niet nuttig, zeer rommelig georganiseerd. Willie 

was meer tevreden, naar haar opmerkingen werd wel geluisterd. Met name de discussie 

dat alles digitaal moet terwijl veel ouderen niet digitaal zijn. 

- Sportakkoord: Willie en Mathieu zijn geweest, de fittest wordt 15 november gehouden. 

Anke kan in de ochtend als vrijwilligster. 

Er komt een beweegkaart ipv een bewegingsgids. 

- Bijeenkomst Broodje Brandweer was een groot succes, er waren bijna 70 deelnemers. 

- Bijeenkomst Veilig ouder worden (30 november): belangstellenden zelf opgeven bij 

Maria Huisman, zie mail. 

5. Sport- en Beweegnota 2023-2027: brief en nota bijgaand. 

Ingrid mist in het sportakkoord aandacht voor de chronisch zieken. Alle leeftijden worden 

genoemd, maar niet degene die chronisch ziek zijn. Dat heeft niets met leeftijd te maken. 

Via Synerkri de sportclubs aanraden voor ouderen. Het advies wordt aangevuld. 

6.  Vergadering 28 november om 15.00 uur. 

28 November om 15.00 vergaderen. Dit omdat de wethouder ’s ochtends College B&W 

heeft. Ook zal de heer Schotanus, de woonmanager van Qua Wonen de vergadering 

bijwonen. Onderwerp o.a. de scootmobiel, waar moet die geparkeerd worden. Wat zijn de 

richtlijnen van de brandweer, hoe zit wetgeving in elkaar, WMO en Bouwbesluit? Ook 

doorstroming van huurhuizen naar appartement is een vraag, woningruil via een 

transfercoach? 

7. Raadsinformatiebrief (RIB) Woonruimteverdeling. 

In januari Michel Noorlander uitnodigen n.a.v. raadsbrief.  

8. SeniorenPlatform, Stand van Zaken: 

- Sociale Samenhang: Dika verlaat de werkgroep, Ingrid neemt haar plaats in. 

- Dienstverlening: Fred en Mathieu blijven. De Krimpen Hopper wordt nog genoemd 

omdat die 25 km buiten Krimpen mag rijden, dus niet vergeten! 

- Wonen: Ipv van Christa komt Ingrid bij de werkgroep 

- Contacten: blijft. 



- Communicatie: ipv Cor komt Ingrid. 

- Website: Mathieu 

- Nieuwsbrief: in de redactiecommissie komt Willie ipv Christa, Ingrid ,samen met Mathieu 

zorgen voor de adressen. 

- Financiën: Cor en Ties. Fred geeft aan ondersteuning te willen bieden als dat 

noodzakelijk is. Op dit moment loopt alles nog. 

- Cultuurbeleid: Willie en José. 

- Jaarlijkse etentje: er komt een datumprikker. We besluiten te eten in de Griek. 

9. Rondvraag:  

- Mathieu is druk met uitzoeken wat nodig is om de Guldemondpenning toegewezen te 

krijgen. Eventuele voordracht moet zorgvuldig gebeuren.  

- Dika vertelt over haar ervaring hoe zij gebruik heeft gemaakt van de rit naar het 

IJsselland ziekenhuis door een vrijwilliger. Zij heeft eerst Krimpenwijzer gebeld, 

gevraagd of het kon, dag en tijd opgegeven , paar dagen later per post naam van 

rijder ontvangen hoe laat hij haar kwam halen en de kosten. Alles klopte, gewoon heel 

goed en fijn. Een vraag kwam: graag zouden de vrijwilligers een invalidekaart willen 

om makkelijk te parkeren, de gemeente weigert dat, echt jammer! Mathieu gaat op 

onderzoek uit om een invalidenparkeerkaart aan voor Ziekenhuisvervoer 

Krimpenwijzer te regelen. 

- Willie en Emilie zijn naar een bijeenkomst geweest over wel/niet vaccineren. Daar 

hoorden zij dat Corona nog 15 jaar voor problemen zou zorgen. Folder Zin onzin 

vaccineren.  

- Ingrid: willen wij een appgroep? Ja, goed idee! Wel alleen voor zakelijke gebruik! 

10. Sluiting. 

Mathieu sluit iets voor 12.00 uur de vergadering. 

 

Volgende vergadering: 28 november om 15.00! 

 

 

 


